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Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 27 

januari 

2020 

Aanwezig: 

CEL 

(PDU), 

J 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(GBD) 

en 

Mi (SPD) 

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. Vaststelling van het verslag van de vergadering van 16 december 2019 

Het 

verslag 

wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

  

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen 

a. Brief GGD HN dd. 19 december 2019 m.b.t. 

aansluiting bij 

WSGO 

(werkgeversorganisatie 

Samenwerkende 

Gemeentelijke Organisaties); 

De voorzitter 

legt 

uit dat de nieuwe Wrna 

gevolgen 

heeft voor de Gr-en 

qua aansluiting bij 

een 

werkgeversorganisatie. 

De GGD HN stelt voor zich aan te sluiten 

bij 

de WSGO en is 

op 

grond 

van de 
wet 

verplicht 

de 

gelegenheid 
te 

bieden wensen en 

bedenkingen 

in 
te 

winnen 

bij 

de raden van de deelnemende 
gemeenten. Aangezien 

deze 
stap 

voor de hand 

ligt 

en alle 

partijen 

hiermee 

gebaat zijn, 

laat het 

presidium 

weten hiermee in te stemmen. Een formele 

wensen en 

bedenkingenprocedure 

wordt niet 

nodig geacht. 

b. Brief 

Regietafel 

NHN dd. 16 

januari 

2020 m.b.t. de stand van zaken 

uitvoering Project 

Informatievoorziening gemeenschappelijke regelingen; 

Het 

presidium 

neemt dit voor 

kennisgeving 

aan. 

c. Geactualiseerd overzicht 

Themabijeenkomsten; 

De voorzitter deelt mee dat aanvullend 

nog 

een verzoek is 

ingekomen 

van de 

portefeuillehouder 

Ruimte om een extra 

themabijeenkomst 

in te 

plannen 

medio maart a.s. 

m.b.t. de 

ontwikkelingen 

in de Drieban en de 

huisvesting 

van 

arbeidsmigranten. Voorgesteld 

wordt hiervoor 19 maart a.s. te reserveren. 

Voorts constateren we dat in toenemende mate extra 

bijeenkomsten 

t.b.v. de 

gemeenteraad 

worden 

gepland 

en dit het 

gevolg 

is van 

complexe 

dossiers die meer inzet en 

tijd vragen 

(Omgevingswet, RES-aanpak, 

Pact 
7.1, regionalisering e.d.). 

Het 

presidium 

stemt in met het 

geactualiseerd 

overzicht. 

d. 

Procesafspraak behandeling ontwerp-Uitvoeringsprogramma 

Pact 
7.1; 

De voorzitter licht 
toe 

dat in het kader van de 

voorbereiding 

van de 

regionale 

raadsledenbijeenkomst 

van 11 maart 
a.s, 

waarin dan onder meer het 

ontwerp-Uitvoerings- 

programma 

Pact 7.1 aan de orde 
is, 

het 

wenselijk 

is om 

op 

lokaal niveau dit voor 
te 

bereiden. 

Medio 12 februari a.s. 

gaan 

de stukken naar de raden toe en alsdan is er de 

mogelijkheid, 

na 

bestudering 

van de 
stukken, 

e.e.a. in een lokale 

bijeenkomst 

voor 
te 

bereiden. Dit om de 

zeven raden maximaal hun invloed te kunnen doen laten uitoefenen. 

Na 

behandeling op 

11 maart a.s. 

volgt 

dan een definitief voorstel voor lokale 

besluitvorming 

medio 

mei/juni 

2020. Hieraan 

voorafgaand 

bestaat dan weer de 

mogelijkheid 

voor een 

afstemmingsmoment 

tussen raden ten behoeve van de eventuele inzet van raads- 

instrumenten. 

Het 

presidium 
stemt 

in om het 

ontwerp-Uitvoeringsplan op maandag 

9 
maart 

a.s, 
toe te 

voegen 

aan de 

reguliere RTG-agenda 

en dan te bezien of namens de 
gemeente 

een reactie 

geformuleerd 

kan worden voor de 

bijeenkomst 

van 11 maart a.s. 

Het verdient 

aanbeveling 

dit 

proces 

ook in de Griffiebrief 
te 

beschrijven. 



4. 

Conceptagenda Rondetafelgesprekken 

dd. 10 februari 
2020; 

Cluster 1 

-__Start 

ruimtelijke procedure woningbouwlocatie Marktweg 

22 in 
Hem; 

-_ 

Herstructurering bedrijfsperceel 

Noorderdracht 20a in Oosterblokker. 

Cluster 2. 

-_Zienswijzeprocedure 

Kadernota's 

gemeenschappelijke regelingen; 

- 

Vaststellen 

wijziging gr. 

CAW en vaststellen 

afvalstoffenverordening 

Drechterland 

2020. 

Cluster 3. Geen 

programmering. 

Cluster 4. Geen 

programmering. 

Het 

presidium 

stemt hiermee 
in, waarbij 

de 

agendapunten 

1. en 2. van Cluster 1 worden 

omgedraaid 

en de 

zienswijzeprocedure 

Kadernota 

Omgevingsdienst 

aan dit cluster wordt 

toegevoegd. 

  

5. 
Doorontwikkeling regionale samenwerking: 

De voorzitter deelt mee dat de 

griffiers 

een 

gespreksnotitie 

hebben 

geschreven 

m.b.t. de 

doorontwikkeling 

van de 

regionale raadsledenbijeenkomsten. 

Centraal staat daar in 

algemene 

zin een 

grotere 
invloed van de raden 

op 

deze 

bijeen- 

komsten. Zo wordt het voorstel 

gedaan 

de raden meer invloed te 

geven bij 

het 

bepalen 

van 

de 

(termijn)agenda. 

Ook luidt het advies om 
naast 

het 

huidige 

karakter van de 

regionale 

raadsledenbijeenkomsten 

van 

beeldvorming 

en oriëntatie de 

gelegenheid 

te bieden om in 

regionaal 

verband een 

gemeenschappelijk 

advies aan de 7 raden uit te 

brengen. 

De 

besluitvorming blijft 

hoe dan ook 

plaatsvinden op 

lokaal niveau. Verwacht wordt hiermee 

tegemoet 
te komen aan de wensen van de raadsleden om meer invloed te hebben 

op 

deze 

bijeenkomsten. 

Een en ander behoeft 

nog 

wel nadere 

uitwerking 

en de 

vraag 

luidt hoe het 

presidium aankijkt tegen 

deze 

ontwikkeling. 

Opgemerkt 

wordt dat de 

huidige werkwijze op prijs gesteld 

wordt en meer 

grip op 

de 

bijeenkomsten wenselijk is, 
maar dit ook zo 

mogelijk 

met minder formele 

handelingen 

moet 

plaatsvinden. Efficiency 

voor de raden is ook 

belangrijk 

om na 
te streven. 

In 

algemene 

zin 

wordt het 

principe 

van meer invloed van de raden 

op 

de 

regionale bijeenkomsten 

ondersteund, 
maar wenst men eventuele 

maatregelen 

eerst binnen de fracties te 

bespreken. 

Afgesproken 

wordt dit 

terug 
te 

leggen 

in de fracties en aldaar 
te 

peilen 

hoe men 
staat 

in een 

proces 

dat moet leiden tot een 
grotere 

invloed van de raden 

op 

de 

regionale bijeenkomsten. 

6. 

Rondvraag: 

De voorzitter laat weten dat onderhoud is 

gepleegd 

aan de audio-/video-installatie in de 

raadzaal en de 

geluidsinstallatie 

momenteel zo is 

afgesteld, 

dat naast de 

sprekerspost 

van 

de voorzitter uitsluitend één 

sprekerspost 

van de raadsleden/wethouders beschikbaar is voor 

gebruik. 

Dat betekent dus dat in het 

vervolg 

de laatste woordvoerder eerst 

zijn sprekerspost 

moet 
afsluiten 

(op 

de 

knop 

drukken 
tot 

het rode 

lichtje uitgaat) 

en dan 

pas 

de 

volgende 

woordvoerder de 

beschikking krijgt 

over 

zijn/haar sprekerspost. 

Het is een kwestie van even 

wennen en het komt de helderheid en 

duidelijkheid 

van het debat en de 

opnamen 
ten 

goede. 

Hiervan wordt kennis 

genomen. 

Ook in de komende 

griffiebrief 

wordt hiervan 

mededeling 

gedaan. 

Mi geeft 

aan dat als in raadsvoorstellen wordt 

gerefereerd 

aan eerder 

vastgestelde 
besluiten en/of 

plannen hij 

het 

wenselijk 

vindt dat 

daarbij 

dan ook de datum van 

die besluiten wordt vermeld. Dit 

vergemakkelijkt 

het 

terug 

zoeken. 

Het 

presidium 

ondersteunt dit. 

Verder deelt 

hij 

mee straks in de raad het voorstel te doen om het raadsvoorstel m.b.t. de 

Omgevingswet 

van de 

agenda 

af 
te 

voeren, 
omdat 

zijn 

fractie de 

mening 

is 

toegedaan 

dat dit 

nog 

niet 

compleet 

is en 

hij 

het 

wenselijk 

vindt eerst de 

themabijeenkomst 

van 3 februari a.s. 

af te wachten. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



5 

deelt mee dat 

hij begrip 

heeft voor het 

standpunt 

van de 
GBD-fractie, 

maar het voorstel wil doen dit toch 

op 

de 

agenda 

te houden en 

afhankelijk 

van het debat 

hierover en de 

beantwoording 

van de wethouder daarna te beoordelen of 

besluitvorming 

moet 
plaatsvinden. 

Hiermee wordt 

ingestemd. 

De voorzitter concludeert dat het ordevoorstel 

bij agendapunt 

1. 

inbrengt 

en 

de andere fracties 

hierop 

kunnen 

reageren 

en alsdan zal 

blijken 

of er een meerderheid is die 

dit voorstel al dan niet 
steunt. 

Als 

vervolgens blijkt 

dat er een meerderheid is dit 

op 

de 

agenda 

te 
houden, 

zal de GBD-fractie het voorstel tot 

wijziging 

van de 

raadsagenda 

intrekken. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

meldt dat 

onlangs 

een raadslid van de 

buurgemeente 

hun 

fractievergader- 

ing heeft 
bezocht en dat raadslid met de 

mededeling 

kwam dat in een 

commissievergadering 

bij 

hen werd 

gemeld 

dat er 

sprake 

is van een 

overschrijding 

van het 

SED-budget 

over 2019 

met een 

bedrag 

van ca. € 1 

miljoen. Hij vraagt 
waarom de raad 

c.q. 

het 

presidium 

hiervan 

niet 

op 

de 

hoogte 

is 

gebracht. 

Bovendien betreurt 

hij 

het dat de KBG 

SED-vergadering 

te 

elfder ure is 

afgezegd, 

omdat een 

toegezegd rapport nog 

niet 

gereed 

was. 

De voorzitter deelt mee dat inderdaad de KBG 

SED-vergadering 

is 

geannuleerd, 

omdat het 

strategisch personeelsplan nog 

niet 

gereed 

was. Ook de 

vergadering 

van het 

algemeen 

bestuur van de SED is om die reden niet door 

gegaan. 

Verder deelt 

hij 

mee dat de 

portefeuillehouder 

te Grotenhuis 

tijdens 

de 

themabijeenkomst 

Sociaal domein een 

“winstwaarschuwing” 

heeft 

afgegeven 

voor 
wat 

betreft een 
te 

verwachten nadeel m.b.t. 

personeelslasten jeugdzorg 

van ca. € 
3,5 

ton in 2019. In alle drie 

de 
gemeenten 

is daar 

sprake 

van en dat 

geeft 

dan een 

totaaloverschrijding 

te zien van 

€ 1 

miljoen 

in SED-verband. 

Hij 

deelt mee dat het 

aanbeveling 

verdient de Jaarstukken 2019 

van de SED af te wachten. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Mi geeft nog 

aan het vervelend 
te 

vinden dat de techniek het liet afweten 

bij 

de 

themabijeenkomst 
Sociaal domein. Bovendien 

vraagt hij 

aandacht 

bij powerpoint- 

presentaties op 

de 

lettergrootte 

en de hoeveelheid tekst 

op 

sheets. Het komt 

geregeld 

voor 

dat dit niet 
te 

lezen is. Verder stelt 

hij prijs op 

een 

actualisering 

van de 

termijnkalender 

en 

vraagt 
wanneer deze 

verschijnt. 

Tenslotte deelt 

hij 

mee in maart niet 

aanwezig 

te 

zijn bij 

de 

RTG en de 

presidium- 

en 

raadsvergadering. vervangt 
hem dan in het 

presidium. 

De voorzitter beaamt de 

problematiek 

m.b.t. de techniek. Dit behoort inmiddels weer tot het 

verleden. De 

termijnkalender 

wordt eenmaal 

per 

kwartaal 

geactualiseerd 

en daar wordt 

momenteel aan 

gewerkt. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Niets meer aan de orde 

zijnde 

sluit de voorzitter de 

vergadering. 

Aldus 

vastgesteld 

in de 

vergadering 

van het Presidium van 24 februari 2020. 

De 

griffier, 

De 
voorzitter, 

J.N.M. Commandeur M. 

Pijl 



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


